



**Mark Livingston**

မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ

နိုင်ငံသား - ဩစတေးလျ

တည်နေရာ - မြန်မာ

ဝင်ခွင့် - ဩစတေးလျနိုင်ငံ၊ ဗစ်တိုးရီးယားတွင် တရားရုံးရှေ့နေအဖြစ် လုပ်ကိုင်ရန် ဝင်ရောက်ခဲ့သည်။

ပညာအရည်အချင်း - Graduate Diploma of Applied Finance and Investment, Financial Services Institute of Australia, Australia; Bachelor of Science (Applied Mathematics) / Bachelor of Laws (Hons), Monash University, Australia

ဘာသာစကားစွမ်းရည် - အင်္ဂလိပ် (မိခင်ဘာသာစကား/ကျွမ်းကျင်)

**ကိုယ်ရေးရာဇဝင်**

Mark သည် မြန်မာနိုင်ငံဥပဒေလုပ်ငန်းနယ်ပယ်တွင် ဝါရင့်အတွေ့အကြုံရှိသူတစ်ဦးဖြစ်သည်။ Mark ၏ မြန်မာနိုင်ငံ၊ ဩစတေးလျ စင်ကာပူနှင့် အာရှတစ်ဝှမ်းတို့တွင် ကော်ပိုရိတ်၊ ကော်မရှယ်နှင့် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းစသည့် လုပ်ငန်းများတွင် လုပ်သက် နှစ်ပေါင်း (၂၀) ရှိသည်။ လုပ်သက်အတွေ့အကြုံ နှစ်ပေါင်း (၂၀)အထက် (၅) နှစ်ကျော်ကို ၂၀၁၄ ခုနှစ်ကတည်းက ရန်ကုန်မြို့တွင် နေထိုင်ကာ ကော်ပိုရိတ်အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်နှင့် အလွတ်ရှေ့နေအဖြစ် အချိန်ပြည့်လုပ်ကိုင်၍ ကုန်ဆုံးခဲ့သည်။

သဘာဝရင်းမြစ်စီမံကိန်းများ၊ ရန်ပုံငွေမြှင့်တင်ခြင်း၊ ကောင်းမွန်သော ကော်ပိုရိတ်အုပ်ချုပ်မှုနှင့် စည်းကမ်းလိုက်နာမှုနည်းလမ်းများကို အထူးပြုလုပ်ဆောင်၍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လျက်ရှိသော ဈေးကွက်တွင် တွေ့ကြုံရသော ဥပဒေ၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းနှင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုဆိုင်ရာ ပြဿနာရပ်များကို စီမံခန့်ခွဲခြင်းနှင့် ဖြေရှင်းခြင်းတို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အထူးအတွေ့အကြုံရှိသူဖြစ်သည်။ Mark သည် အထူးသဖြင့် အရှေ့တောင်အာရှ အခြေစိုက်စည်းရုံးဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသော စားရင်းဝင် (listed) သဘာဝရင်းမြစ်ကုမ္ပဏီများတွင် ရုံးထိုင်ရှေ့နေအဖြစ် လုပ်ကိုင်ဖူးသည့် အတွေ့အကြုံလည်းရှိသည်။ ထိုသို့ ကော်ပိုရိတ်ကဏ္ဍတွင် လုပ်ကိုင်ဖူးသည့် အတွေ့အကြုံများကြောင့် မိမိ client များ၏ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဖြစ်ထွန်းစေမည့် အကြောင်းရင်းများကို နက်ရှိုင်းစွာ နားလည်သဘောပေါက်ပြီး Mission Legal အနေဖြင့် ပြည်တွင်းပြည်ပလုပ်ငန်းများကို ဥပဒေဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးရာတွင် အဖိုးတန်သော ကော်မရှယ်နှင့် လက်တွေ့ကျသော ရှုထောင့်များမှ နေ၍ ဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရန် စွမ်းဆောင်ပေးသည်။ ဈေးကွက်သို့ဝင်ရောက်ခြင်း၊ အထွေထွေလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းလိုအပ်ချက်များ၊ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလိုင်စင် လျှောက်ထားခြင်း၊ အဓိကကျသော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ စာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း၊ စီမံကိန်းနှင့် သဘောတူညီချက်စာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း၊ အကျိုးတူလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ကုမ္ပဏီဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ခြင်း၊ company secretarial compliance ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အခွန်ဖွဲ့စည်းပုံ၊ အစုရှယ်ယာနှင့် အခြေစိုက်ရယူခြင်းနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုမပြုမီ due diligence ပြုလုပ်ခြင်း၊ မြန်မာ့မြေယာ due diligence စစ်ဆေးမေးမြန်းခြင်း၊ အလုပ်ခန့်အပ်ခြင်းဆိုင်ရာ လိုက်နာဆောင်ရွက်မှုများ အကြံပြုခြင်း စသဖြင့် Mark သည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ဥပဒေနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်သူဖြစ်သည်။

Mark သည် Mission Legal ၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများနှင့် ဥပဒေဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးခြင်းကို စီမံခန့်ခွဲပြီး ကုမ္ပဏီ၏ virtual အတိုင်ပင်ခံအရင်းအမြစ်များနှင့် အတွေ့အကြုံရှိ ပြည်တွင်းပြည်ပရှေ့နေများဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသည့် virtual အထူးအဖွဲ့ကို တာဝန်ပေးအပ်ခြင်း၊ ဖွဲ့စည်းခြင်းနှင့် စီမံကြီးကြပ်ခြင်းတို့ကိုလည်း ဆောင်ရွက်ပါသည်။

**မြန်မာ့ ဥပဒေ အကျိုးဆောင်မှု အတွေ့အကြုံများ**

- မြန်မာနိုင်ငံဓာတ်သတ္တုစွမ်းရည်ဖွေးအကျိုးတူလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု - အရှေ့တောင်အာရှတွင် သတ္တုတူးဖော်ခြင်းနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပြုရာတွင် မှတ်တမ်းဝင်သော ပုဂ္ဂလိကသတ္တုတူးဖော်ရေးကုမ္ပဏီအား မြန်မာနိုင်ငံဈေးကွက်သို့ ဝင်ရောက်ခြင်းနှင့် မြန်မာ့ခဲမဖြူနှင့် အဖြိုက်နက်ထုတ်လုပ်သူနှင့် ဓာတ်သတ္တုတူးဖော်ရေးအကျိုးတူဆောင်ရွက်ရန် မြန်မာအာဏာပိုင်များ ယခင်က သုံးစွဲဖူးခြင်းမရှိသေးသော ညှိနှိုင်းခြင်း၊ ဘဏ္ဍာရေး၊ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းနှင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုဆိုင်ရာ နိုင်ငံတကာ

လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများကို အခြေခံ၍ ဓာတ်သတ္တုထုတ်လုပ်ရေးစီမံကိန်းများအတွက် ဓာတ်သတ္တုတူးဖော်ရေးခွင့်ပြုမိန့် သဘောတူစာချုပ် မူကြမ်းရေးဆွဲခြင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရလုပ်ငန်းနှင့် ညှိနှိုင်းမှုများ ပြုလုပ်ရာတွင် ကိုယ်စားဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါသည်။

- Myanmar Metals Limited - အရေးပါသော မြန်မာအစုစပ်ပါတနာများနှင့်အတူ ဓာတ်သတ္တုတူးဖော်ရေးလုပ်ငန်း ပြန်လည်ဆောင်ရွက်ရန် အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် ဖွဲ့စည်းပုံရေးဆွဲခြင်းနှင့် ညှိနှိုင်းခြင်း အပါအဝင် polymetallic တူးဖော်ခြင်းအခြေပစ္စည်းများ၏ အကျိုးခံစားခွင့်အများစုကို ရယူမည့် ရွေးချယ်ခွင့် ကျင့်သုံးခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ Myanmar Metals Limited ၏ လက်အောက်ခံကုမ္ပဏီကိုယ်စား ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။
- မြန်မာနိုင်ငံဓာတ်သတ္တုစွမ်းရည်အဖွဲ့အကျိုးတူလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု - မြန်မာ့ဓာတ်သတ္တုအကြီးစားထုတ်လုပ်သည့်ကုမ္ပဏီနှင့် အလားအလာများစွာရှိသော ကြေးနီတူးဖော်ရေး ရှာဖွေတူးဖော်ရန် အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ပြုလုပ်ရန် ပုဂ္ဂလိကဓာတ်သတ္တု တူးဖော်ရေးကုမ္ပဏီကိုယ်စား ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါသည်။
- ရေနံအချောသတ်ထုတ်လုပ်မှုအတွက် နိုင်ငံတော်/ပုဂ္ဂလိကအကျိုးတူလုပ်ငန်း - မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ရေနံထုတ်ကုန်တင်သွင်းဖြန့်ချိသည့် အဓိကနိုင်ငံတကာစီးပွားရေးအုပ်စုတို့အကြား အကျိုးတူလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများအနက် တစ်ခုကို ပြီးဆုံးအောင် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် အကြံပေးခဲ့ပါသည်။
- လူနည်းစုတိုင်းရင်းသားပရဟိတအဖွဲ့နှင့် ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း - (တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း ခွင့်ပြုထားသော) အဆိုပြု ရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းဖြင့် စတင်၍ အများပြည်သူပရဟိတအခမ်းအနားများအတွက် ရန်ပုံငွေအရင်းအမြစ်အဖြစ် အခြေခံအဆောက်အအုံအခြေပစ္စည်းများမှ အတိုးရရှိရန် ရည်ရွယ်၍ မြန်မာနိုင်ငံရှိ လူနည်းစုတိုင်းရင်းသားအဖွဲ့ကို ကိုယ်စားပြုသော နိုင်ငံရေးနှင့် လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းကိုယ်စား ပရဟိတအဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ရန် development-funded စီမံကိန်းတွင် ဥပဒေအကြံပေးအဖြစ် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။
- အသေးစားငွေချေးလုပ်ငန်းရယူဆောင်ရွက်ရန် due diligence ပြုလုပ်ခြင်း - ဥရောပပိုင် လိုင်စင်ရအသေးစားငွေချေးအဖွဲ့အစည်းအား ဖွဲ့စည်းပုံနှင့် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုဆိုင်ရာ ပြဿနာများ၊ လိုင်စင်ရအသေးစားငွေချေးအဖွဲ့အစည်းတစ်ခု ထပ်မံဖွင့်လှစ်နိုင်ရေး အလားအလာများအတွက် due diligence မေးမြန်းစုံစမ်းခြင်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အကြံပေးခဲ့ပါသည်။
- အသေးစားရေအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သူ - စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်အတွက် သက်ဆိုင်ရာ စာချုပ်စာတမ်းများ ညှိနှိုင်းခြင်းနှင့် မူကြမ်းရေးဆွဲခြင်းအပါအဝင် မြန်မာနိုင်ငံကျေးလက်ဒေသများတွင် အဆိုပြုအသေးစားနှင့် အလတ်စားရေအားလျှပ်စစ်ထုတ်လုပ်ရေးစီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်သူအား အကြံပေးခဲ့ပါသည်။
- နိုင်ငံတကာကုန်ပစ္စည်းများရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း- မြန်မာနိုင်ငံ၏ တည်ဆဲဥပဒေများအရ ဆင့်ပွားကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ကုန်ပစ္စည်းရောင်းချရေးပဋိညာဉ်စာချုပ် (derivatives and forward commodities contract) များ ဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းဥပဒေများကို အကြံပေးခဲ့ပါသည်။
- နိုင်ငံတကာရေနံဓာတ်ထုတ်ကုန်များရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း - ထုတ်ကုန်ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်းအား ဈေးကွက်ဝင်ရောက်ခြင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် အချောသတ်ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့အခြေခံအဆောက်အအုံနှင့် စပ်လျဉ်း၍ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလိုင်စင် လျှောက်ထားခြင်းဆိုင်ရာ ပြဿနာများကို အကြံပေးခဲ့ပါသည်။
- ရှေ့ဆောင်ဥရောပစိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီ - ရှေ့ဆောင်နိုင်ငံတကာစိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ မြန်မာလက်အောက်ခံကုမ္ပဏီအား due diligence ခွင့်ပြုခြင်း၊ စီမံခန့်ခွဲမှု သဘောတူစာချုပ်များနှင့် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီကြက်ကတ်သားသတ်သတ်ရုံလုပ်ငန်းငှားရမ်းခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ကိုယ်စားဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။
- လွတ်လပ်သော နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်ထုတ်လုပ်သူနှင့် အဆိုပြုအကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု - အစားထိုးစွမ်းအင်စီမံကိန်း ဆောင်ရွက်သူ နိုင်ငံခြားသားနှင့် မြန်မာနိုင်ငံသား အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သူတို့အကြား ၁၀၀ မဂ္ဂါဝပ် ဓာတ်အားလိုင်းဆက်စပ် နေရောင်ခြည်စွမ်းအင်အဆိုပြုစီမံကိန်းအတွက် အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုသဘောတူစာချုပ်ကို ရေးဆွဲပေးခဲ့ပြီး စီမံကိန်းဆောင်ရွက်သူ နိုင်ငံခြားသားကိုယ်စား ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါသည်။
- ရှေ့ဆောင်ဥရောပစိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီ - မြန်မာနိုင်ငံတွင် မြေယာဆိုင်ရာ due diligence ပြုလုပ်ခြင်း၊ မြေယာပြောင်းလဲခြင်း၊ လုပ်ကွက်ရယူခြင်း၊ တိရစ္ဆာန်အစာထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် တိရစ္ဆာန်မွေးမြူခြင်းတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှေ့ဆောင်နိုင်ငံတကာ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ မြန်မာလက်အောက်ခံကုမ္ပဏီကိုယ်စား ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါသည်။
- 4G အင်တာနက်အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု - ဆက်သွယ်ရေးလိုင်စင်လျှောက်ထားခြင်းဆိုင်ရာ ပြဿနာများနှင့် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပိုင်သော 4G အင်တာနက်အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အတွက် မြန်မာနိုင်ငံ rollout plan များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သိမ်မွေ့သော အဆိုပြုကြားဖြတ်လိုင်စင်လျှောက်ထားခြင်းသဘောတူစာချုပ်နှင့် ပတ်သက်၍ အကြံပေးခဲ့ပါသည်။
- လုပ်ငန်းသုံးနှင့် လူနေအဆောက်အအုံများဆောက်လုပ်သူများ - မြန်မာနိုင်ငံတွင် အဓိကကျသော လုပ်ငန်းနှင့် လူနေပူးတွဲအသုံးပြုသော အဆောက်အအုံများ ဆောက်လုပ်ခြင်းဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်းနှင့် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း ငွေကြေးဖြည့်ဆည်းခြင်း အတွက် အဆိုပြုအစီအမံများ ဖွဲ့စည်းရေးဆွဲခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အကြံပေးခဲ့ပါသည်။

- အရှေ့တောင်အာရှ အခြေစိုက်မှုများနှင့် UK မှတ်တမ်းဝင်သဘာဝရင်းမြစ်ကုမ္ပဏီ - စာရင်းဝင် အလတ်စားဈေးကွက်တန်ကြေးရှိ ရွှေထုတ်လုပ်သည့် ကုမ္ပဏီ၏ ပေါင်သန်း ၃၀၀ တန်ကြေးရှိ ဈေးကွက်သိမ်းပိုက်ခြင်းမှ ကာကွယ်ခြင်းနှင့် သိမ်းပိုက်ပြီးနောက်ပိုင်း စာရင်းမှ ပယ်ဖျက်ခြင်းနှင့် ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းခြင်းလုပ်ငန်းများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အကြံပေးခဲ့ပါသည်။
- အရှေ့တောင်အာရှ အခြေစိုက်မှုများနှင့် UK မှတ်တမ်းဝင်သဘာဝရင်းမြစ်ကုမ္ပဏီ - ချေးငွေသဘောတူစာချုပ်၊ ဆက်စပ်အာမခံနှင့် due diligence ဆောင်ရွက်မှုများ ညှိနှိုင်းခြင်း အပါအဝင် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၆၀ သန်း ငွေကြေးပြန်လည်ဖြည့်ဆည်းခြင်း၊ ကော်ပိုရိတ်နှင့် စီမံကိန်းငွေကြေးဖြည့်ဆည်းခြင်းတို့ကို ပေါင်းစပ်ခြင်းတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ အကြံပေးခဲ့ပါသည်။
- TSX/ASX/NZX စာရင်းဝင် သဘာဝရင်းမြစ်ကုမ္ပဏီများ - ကနေဒါ (အဓိက) ၊ ဩစတေးလျနှင့် နယူးဇီလန်တို့တွင် တစ်ပြိုင်နက်တည်း ပြုလုပ်သော အဖွဲ့အစည်းဆိုင်ရာ ပုဂ္ဂလိကအစုရှယ်ယာထည့်ဝင်ခြင်းနည်းလမ်းဖြင့် ကနေဒါဒေါ်လာသန်း ၉၀ နယ်စပ်ဖြတ်ကျော် ရန်ပုံငွေဖြင့်တင်ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အကြံပေးခဲ့ပါသည်။
- Specialist ဆောက်လုပ်ရေးကုန်ပစ္စည်းထုတ်လုပ်သူ - နိုင်ငံခြားသားများနှင့် ရာထူးအကြီးတန်းမြန်မာဝန်ထမ်းများအား အလုပ်ထုတ်ရာမှ ပေါ်ပေါက်လာမည့် အငြင်းပွားမှုများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ နိုင်ငံတကာဆောက်လုပ်ရေးဓာတုပစ္စည်းများ ထုတ်လုပ်သည့်ကုမ္ပဏီဆိုင်ရာ မြန်မာနိုင်ငံလက်အောက်ခံကုမ္ပဏီကိုယ်စား ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါသည်။
- Specialist ဆောက်လုပ်ရေးကန်ထရိုက်တာ - ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးတွင် အများပြည်သူအပမ်းဖြေစီမံကိန်းဆောင်ရွက်မှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မပေးချေရသေးသော လုပ်အားခများ ပြန်လည်ရရှိရေးနှင့် အရည်အသွေးမပြည့်မီသော ဝန်ဆောင်မှုအတွက် တန်ပြန်တောင်းဆိုမှုများ တောင်းဆိုခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သဘောတူစာချုပ်ဆိုင်ရာ အငြင်းပွားမှုတွင် အကြံပေးခဲ့ပါသည်။
- နိုင်ငံအချင်းချင်းငွေကြေးထောက်ပံ့ရေးအေဂျင်စီ - International Finance Corporation နှင့် Asian Development Bank တို့က ပူးတွဲငွေကြေးထောက်ပံ့သူအဖြစ် မြန်မာ့ဆက်သွယ်ရေးကုမ္ပဏီအား ကော်ပိုရိတ်ဘဏ္ဍာရေးချေးငွေ ထောက်ပံ့ရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံဥပဒေထုတ်ပေးမှု အကြံပေးခဲ့ပါသည်။
- မြန်မာနိုင်ငံရှိ လိုင်စင်ရရှိနိုင်ခြားဘဏ် - အာမခံစနစ်တွင် ချို့ယွင်းချက်ရှိမရှိ ဖော်ထုတ်ခြင်း၊ အာမခံနှင့် အဆိုပြုလုပ်ငန်းကို အကောင်အထည်ဖော်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ အမြင်ထုတ်ဖော်ပြောကြားခြင်းအပါအဝင် မိုဘိုင်းဖုန်းတာဝါဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီအား ငွေကြေးဖြည့်ဆည်းလွှဲပြောင်းခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အကြံပေးခဲ့ပါသည်။
- ဟောင်ကောင်ကုမ္ပဏီလူမွဲခံယူခြင်း - မြီရှင်၏ ပိတ်သိမ်းခြင်းနှင့် ရင်ဆိုင်နေရသော ဟောင်ကောင်ကုမ္ပဏီ၏ လက်အောက်ခံကုမ္ပဏီမှ ပိုင်ဆိုင်သော ရန်ကုန်မြို့ရှိ nominee-structure ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် အခြေစိုက်မှုများကို ပြန်လည်ရယူရန် ကြိုးပမ်းမှုတွင် စာရင်းရှင်းလင်းဖျက်သိမ်းရေးအရာရှိအား အကြံပေးခြင်းနှင့် ကူညီဆောင်ရွက်ခြင်းတို့ ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။